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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 23 februari 2023 

 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig Gerhard van den Top (voorzitter), Karin van Hunnik (Hilversum), Bert Rebel 

(Huizen), Mirjam Havinga (Eemnes), Gert Zagt (Wijdemeren), Nanning Mol 
(Laren), Hugo Bellaart (Gooise Meren), Joke Lanphen (Blarcium), Sabien von dem 
Borne, Marije Mansfeld, Jacqueline Agricola, Marlies van der Linden (Regio Gooi 
en Vechtstreek) 

Afwezig Igor Meuwese (Regio Gooi en Vechtstreek) 

Contactpersoon Marlies van der Linden 

E-mail m.vanderlinden@regiogv.nl  

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk 23.0000744 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  

- Dhr. van den Top opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Dhr. Meuwese is 
vandaag afwezig.  

- Stand van zaken asielopvang: mw. Lanphen koppelt terug uit het laatste bestuurlijk overleg en 
de provinciale regietafel. Dhr. Van den Top spreekt waardering uit voor de wijze waarop mw. 
Lanphen haar rol oppakt.  

- Dhr. Van den Top bericht over het bezoek van staatssecretaris Van der Burg aan Hilversum in 
verband met de opvang van Oekraïners.   

- Dhr. Bellaart geeft aan dat bij Vervoer B.V. onderzoek wordt gedaan naar de mogelijkheden voor 
samenwerking met Transdev. De Provincie staat positief tegenover deze verkenning. Het 
algemeen bestuur adviseert om goed naar de juridische en inkoop technische aspecten te 
kijken en om het portefeuillehoudersoverleg sociaal domein goed te betrekken. Mw. Agricola 
geeft aan dat de verkenning einde dit jaar wordt verwacht en deze tijdshorizon voldoende 
ruimte geeft om de verschillende aspecten en alle relevante overleggen te betrekken.  

- Dhr. Mol kijkt terug op een hele goede sessie en discussie over de lobby propositie van 14 
februari. De sessie was heel goed voorbereid en er zijn nu twee sporen waarlangs geopereerd 
moet worden. De eerste pennenvrucht wordt een brief aan de Provincie Noord-Holland om te 
betrekken bij de coalitievorming na de verkiezingen. Hij roept op om deze te delen en o.a. in de 
colleges te agenderen.  

Acties 

1. Bij verkenning vervoer samenwerking Transdev aandacht voor juridische en inkoop technische 
aspecten + betrekken portefeuillehoudersoverleg sociaal domein.  

2. Propositie brief aan Provincie t.z.t. delen in colleges.  

 
2. Agenda algemeen bestuur 23 februari 2023 

Inhoud  

De agenda wordt gewijzigd. De presentaties bij agendapunten 7 en 8 (kansen en bijvangst heidag en 
propositie Noord-Holland) vervallen om ruimte te maken om een vertrouwelijk onderwerp te kunnen 
bespreken.   

Besluit 

1. De agenda algemeen bestuur 23 februari (23.000402) wordt gewijzigd. De punten 7 en 8 
(presentaties kansen en bijvangst heidag en propositie Noord-Holland) vervallen om een 
vertrouwelijk onderwerp te kunnen bespreken.  

 
3. Ontwerp-verslag algemeen bestuur 20 januari 2023 

Inhoud  

- Het ontwerp-verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

mailto:m.vanderlinden@regiogv.nl


 

Pagina 2 van 4 

- Naar aanleiding van het verslag wil mw. Van Hunnik een stand van zaken geven over het 
trekkerschap samengaan GGD en Jeugd&Gezin. De oriëntatie fase is afgerond en op 13 april 
wordt in de gecombineerde DB/AB-vergadering een presentatie gegeven van de eerste 
bevindingen. Op 20 april wordt dit gedaan in het portefeuillehoudersoverleg sociaal domein. 

Acties 

3. Presentatie eerste bevindingen onderzoek samengaan GGD en Jeugd&Gezin agenderen voor 
gecombineerde DB/AB-vergadering van 13 april en portefeuillehoudersoverleg sociaal domein 
van 20 april.  

Besluit 

2. Het ontwerp-verslag algemeen bestuur 20 januari 2023 (23.0000403) wordt vastgesteld.  

 
4. Benoeming DB-lid I&A, data en privacy 

Inhoud  

- Tijdens de vergadering van het dagelijks bestuur van 26 januari 2023 is gesproken over de 
wenselijkheid om een lid van het dagelijks bestuur te benoemen met als aandachtsgebied de 
portefeuille Informatisering & Automatisering (I&A), data en privacy. Gelet op het belang van dit 
thema en aansluitend bij de huidige portefeuilleverdeling in het dagelijks bestuur en de affiniteit 
met het onderwerp wordt voorgesteld om deze rol aan dhr. Bellaart toe te wijzen. Omdat de 
leden van het dagelijks bestuur worden aangewezen door het algemeen bestuur wordt dit 
voorstel voor de volledigheid ter vaststelling voorgelegd aan het algemeen bestuur. 

- De leden van het algemeen bestuur zijn bij acclamatie akkoord.  

Besluit 

3. Het algemeen bestuur besluit om in  het dagelijks bestuur de (nieuwe) portefeuille 
Informatisering & Automatisering (I&A), data en privacy toe te wijzen aan de heer Hugo Bellaart. 

 
5. Vervolgstappen Regionale Samenwerkingsagenda (RSA) 

Inhoud  

- Mw. Agricola geeft een korte toelichting op dit agendapunt. De raden hebben zienswijzen 
gegeven op de startnotitie RSA 2023-2026. Op basis hiervan worden de vervolgstappen naar 
vaststelling van de definitieve RSA ingevuld. De definitieve tekst van de RSA wordt nog wat 
aangevuld. Voorstel is om extra Regiopodium te plannen op 15 mei zodat raadsleden met 
elkaar het gesprek kunnen voeren over de definitieve RSA. Het eventueel amenderen kunnen ze 
dan met elkaar bespreken. 

- Het algemeen bestuur spreekt over het extra Regiopodium en de timing van het extra 
Regiopodium. Over de timing volgt nog een ambtelijk advies. Bij het onderdeel werkgelegenheid 
en bedrijvigheid wordt een tekstuele aanpassing doorgevoerd.  

- De onderliggende stukken voor het Regiopodium worden aan de deelnemers van het 
Regiopodium verzonden en op de website van de Regio geplaatst. Op die manier beschikken 
alle deelnemers over dezelfde stukken. 

- Mw. Agricola duidt kort de verschillen tussen een Regiopodium digitaal Webinar (informatie 
ontvangen en vragen stellen) en een Regiopodium dialoog (informatie ontvangen en vragen 
stellen; raadsleden gaan fysiek met elkaar in gesprek; voorbereiden lokale besluitvorming (bv 
zienswijzen of amendementenmarkt)). Voorstel is om de naam Regiopodium te behouden, 
maar het doel beter te duiden door middel van ondertitel ‘digitaal Webinar’ of ‘dialoog’.  

- Dhr. Mol maakt tenslotte nog een compliment over de stukken.   

Acties 

4. Tekstuele aanpassing bij het onderdeel werkgelegenheid en bedrijvigheid doorvoeren.  

Besluit 

4. Het algemeen bestuur stelt de nota van beantwoording op de zienswijzen vast en stelt deze 
beschikbaar aan de gemeenteraden voor het Regiopodium over de Regionale 
samenwerkingsagenda van 13 maart. 

5. Het algemeen bestuur besluit om op basis van de zienswijzen een extra Regiopodium te 
organiseren om de besluitvorming over de definitieve RSA in de gemeenteraden voor te 
bereiden en het proces hierop aan te passen. 
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6. Het algemeen bestuurt stemt in met de beschreven invulling van de definitieve RSA (na 
tekstuele aanpassing bij onderdeel werkgelegenheid en bedrijvigheid) en met de wijze van 
terugkoppeling en afstemming over de voortgang van de RSA 2023-2026. 

 
 
6. Startnotitie actualisering Gemeenschappelijke Regeling  

Inhoud  

- De starnotitie beschrijft het proces om de actualisatie van de Gemeenschappelijke Regeling  
vorm te geven. Op basis van de input van de sessie van 20 januari is een preadvies van het 
algemeen bestuur in de startnotitie opgenomen.   

- Mw. van der Linden meldt dat er nog een aantal wijzigingen worden doorgevoerd. Deze hebben 
betrekking op het proces. Het Regiopodium van 8 mei wordt vervroegd naar 3 april zodat raden 
in de gelegenheid zijn om naar aanleiding van het Regiopodium zich voor te bereiden op de 
behandeling van de startnotitie op lokaal niveau. Deze datum is afgestemd met de griffies. Ook 
wordt de zienswijzenperiode met een aantal dagen verlengd (van 9 juni naar 16 juni) zodat deze 
beter in de lokale behandeltermijnen past. Dit geeft raden 15 weken de tijd om een zienswijze te 
geven. Tenslotte was een vergaderdatum van het algemeen bestuur niet correct; geen 14 juli 
maar 7 september. Daarnaast zijn vanuit Huizen enkele tekstuele wijzigingen gekomen die in de 
definitieve versie doorgevoerd worden. Ook wordt een tekstuele wijziging doorgevoerd bij de 
gemeenschappelijke adviescommissie.  

- Verder wordt naar aanleiding van een suggestie vanuit de gemeente Huizen voorgesteld om het 
preadvies bij zienswijzen voor besluiten iets aan te passen. Op dit moment is dit gespecificeerd 
naar besluiten van het algemeen bestuur, maar de wet legt die beperking niet op. Tekstueel 
wordt de aanpassing dan ‘besluiten van het dagelijks of algemeen bestuur’. Dit is vooral een 
juridisch punt, omdat de voorbeelden van besluiten die genoemd worden bij a, b en c altijd door 
het algemeen bestuur zullen worden genomen.   

- Dhr. Mol wil nog enkele redactionele wijzigingen bij de aanbiedingsbrief doorvoeren.   

Besluit 

7. Het algemeen bestuur stelt de startnotitie actualisering Gemeenschappelijke Regeling, met 
enkele tekstuele wijzigingen, vast. 

8. Dhr. Mol wordt gemandateerd om de aanbiedingsbrief aan de raden met het verzoek om 
zienswijzen uit te brengen aan te passen. . 

 
7. Vertrouwelijk agendapunt  

Inhoud  

Voor dit onderdeel is een apart vertrouwelijk verslag gemaakt wat separaat wordt toegestuurd.  

 
8. Begrotingswijzigingen  

Inhoud  

- Mw. Von dem Borne geeft een korte toelichting. De begrotingswijzigingen hebben betrekking op 
2023 en worden structureel verwerkt in de begroting 2024-2027. Begrotingswijziging 2023-00 is 
technisch van aard, dus daar wordt geen zienswijze voor gevraagd. Begrotingswijziging 2023-
01 is in 2 delen te verdelen. Op 1 deel is het geven van zienswijze van toepassing (o.a. RET, 
MRA) en op 1 ander deel zijn geen zienswijzen nodig, maar dit deel is per ongeluk wel in 
begrotingswijziging 2023-01 terecht gekomen. Nu moet besloten worden of begrotingswijziging 
2023-01 in de huidige vorm door kan gaan naar de raden waarbij aan wordt gegeven dat bij een 
deel het uitbrengen van een zienswijze niet geldt of er een moet een splitsing gemaakt worden 
en begrotingswijziging 2023-02 moet opgesteld worden. Overheveling naar begrotingswijziging 
2023-00 is vanwege technische redenen niet mogelijk. Gelet op de werkdruk bij financiën kan de 
splitsing waarschijnlijk niet op korte termijn doorgevoerd worden.  

- Dhr. Zagt geeft aan dat vanuit Wijdemeren aan de Provincie gevraagd is om duidelijkheid te 
geven over de wijze waarop met begrotingswijzigingen moet worden omgegaan.  

- Dhr. Zagt vraagt naar de inzet van de frictiekosten Weesp en of dit ingezet wordt op het gat wat 
op termijn gaat vallen? Mw. Von dem Borne antwoord bevestigend en geeft aan dat een groot 
deel ingezet wordt voor de digitalisering. 
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- Besloten wordt om de begrotingswijziging 2023-01 te splitsen. Deze kan waarschijnlijk redelijk 
snel doorgestuurd worden naar gemeenten, begrotingswijziging 2023-02 komt later.  

Acties 

5. Begrotingswijziging 2023-01 wordt gesplitst. Een deel uit deze begrotingswijziging wordt 
verplaatst naar de nog op te stellen begrotingswijziging 2023-02 

Besluit 

9. Het algemeen bestuur stelt de begrotingswijziging BW2023-00 Regiobegroting 2023-2026 
zonder zienswijze vast.  

10. Het algemeen bestuur stemt in met het ter informatie meezenden van begrotingswijziging 
2023-00 in de aanbiedingsbrief P&C stukken Regio Gooi en Vechtstreek aan gemeenteraden. 

11. Het algemeen bestuur verzoekt om een nieuwe begrotingswijziging BW 2023-01a met 
zienswijze op te stellen (n.a.v. splitsing BW 2023-01)  

12. Het algemeen bestuur verzoekt om een nieuwe begrotingswijziging BW 2023-01b zonder 
zienswijze op te stellen (n.a.v. splitsing BW 2023-01) 

13. Het algemeen bestuur stemt in met het ter zienswijze meezenden van de gesplitste 
begrotingswijziging 2023-01a in de aanbiedingsbrief P&C stukken Regio Gooi en Vechtstreek 
aan de gemeenteraden en de mutaties structureel te verwerken in de Regiobegroting 2024-
2027. 

14. Het algemeen bestuur stemt in met het ter informatie meezenden van de gesplitste 
begrotingswijziging BW 2023-01b in de aanbiedingsbrief P&C stukken Regio Gooi en 
Vechtstreek aan gemeenteraden. 

 
9. Format dienstverleningsovereenkomst Jeugd en Gezin  

Inhoud  

- Jeugd en Gezin verleent aanvullende dienstverlening op verzoek van gemeenten. Afspraken 
hierover worden vastgelegd in een dienstverleningsovereenkomst. Tijdens de vergadering van 
het algemeen bestuur van 18 februari 2021 is hiervoor een vast format vastgesteld met de 
afspraak dit op onderdelen na twee jaar te evalueren. Hierbij wordt het aangepaste format DVO 
JGGV ter besluitvorming aan het algemeen bestuur voorgelegd. 

- Mw. Van Hunnik geeft aan dat er over enkele onderdelen nog discussie is. Mw. Von dem Borne 
geeft aan dat gereageerd is op deze input en aanpassingen niet mogelijk zijn. Als er namelijk 
geen helderheid is over het doorbelasten op basis van realisatie naar gemeenten kan de Regio 
geen mensen in dienst nemen. Dhr. Van den Top geeft aan dat dit een heldere boodschap is die 
mee terug naar Hilversum wordt genomen. 

- Het algemeen bestuur stemt in met het nieuwe format standaard DVO waarin o.a. is 
opgenomen dat de reële kosten door de Regio doorbelast worden naar de gemeenten.  

Besluit 

9. Het algemeen bestuur stelt de standaard dienstverleningsovereenkomst JGGV, na evaluatie en 
bijstelling op een aantal punten, vast.  

 
10. Rondvraag en sluiting  

Inhoud  

- Mw. van Hunnik vraagt of er gemeenten zijn die brieven vanuit de Regio zonder tussenkomst 
van het college doorsturen naar de raden. Dat is niet het geval.  

- Mw. Mansfeld geeft aan dat op dit moment de laatste hand wordt gelegd aan een magazine 
over de resultaten van de afgelopen RSA. Tijdens het Regiopodium krijgen raadsleden deze te 
zien.   

 


